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Status FiG-2023 

Nästan alla arttexter är färdiga. OB, SK och FA tog upp några tillägg som 

gjorts sedan senaste korrekturrundor och några få tillägg som återstår. 

PU lyfte några ännu ej verifierade fynd från 2023 som respektive 

artansvarig behöver hantera. De flesta har fenologin kvar att fylla i. 

Bilder återstår också men OB meddelar att han är i fas. En deadline 

diskuterades men beslutades inte. Bra om allt är färdigt i god tid före 

november. Länk till status- och fenologidokument återutsändes till alla 

från JS. 

Blandade frågor 

- En fråga lyftes om blankettkrav kunde slopas för vissa 

rapporterbara ”taxon”. Obestämd islom diskuterades och 

blankettkravet beslutades att kvarstå eftersom det i många fall är 



svårt att utesluta storvuxna storlommar när islomsart ej kan 

preciseras. 

- Fynd där media bifogats rapporten i Artportalen kan hanteras 

direkt av enskild artansvarig. Svåra fall eller svåra taxon kan 

självklart också lyftas för diskussion i Rrk som helhet. 

- När äldre fynd inkommit eller identifierats och verifierats sent ska 

de markeras för publicering och läggas in som komplettering i 

nästkommande årssammanställning. Någon utvikning i texten är 

inte nödvändig men kan göras om författaren så vill. 

- Publikationsvärda fågelindivider som setts på båda sidor om 

landskapsgränsen Bohuslän och Västergötland ska delas upp som 

olika fynd där båda markeras för publicering i Artportalen. I 

årstexten kan de slås ihop och gränsöverskridandet är valfritt att 

nämna. 

- PU och JS har noterat nya namn på valideringsstatusar i 

Artportalen, de skiljer sig även åt beroende på om man är inloggad 

som Rrk-administratör och privat. Under dessa pågående(?) 

förändringsarbeten i Artportalen är det svårt för både oss och 

rapportörer att förstå exakta innebörden av olika och ibland 

synonyma valideringsstatusar. Kontakt med Nrk kommer att tas. 

Raritetsrapporter 

- Inkomna blanketter diskuterades, godkändes, underkändes, 

bordlades eller beslutades att tas vidare till Nrk. 

- Principer för några arter diskuterades men inga ändringar gjordes. 

- Fokus sattes också på underarter bland arterna sädesärla, silltrut 

och rödspov. Diskussioner kommer tas vidare, delvis i kontakt med 

rapportörer. 

Kommitténs sammansättning 



Magnus Rahm meddelar att han efter en femton år lång och trogen tjänst 

i rapportkommittén kommer att sluta i samband med publiceringen av 

FiG-2023. Vi tackar honom för de många bidragen genom åren, bland 

exemplen kan nämnas den eminenta webbsidan rrk.gof.nu, en mångfald 

av arter som fallit under hans ansvar och lupp samt lösningar på tekniska 

snårigheter vid publicering av årstexter. En ersättare behövs samt en 

överlämning av både arter och administration av rrk.gof.nu. Möjliga 

ersättare diskuterades och kontakter kommer tas. Överlämningen 

planeras in under hösten. 


